
Referat Skolebestyrelsesmøde– Lumby Skole  
                   Den 27. april 2022- kl. 17.00 -19.30 

Tilstede: Uffe, Winnie, Mette, Stine, Flemming, Jeppe, Michael, Christina, Michala 

Referent: Michala 

Ikke til stede: Iben, Mette O.  

 

 

Punkt Emne Beskrivelse  

1.  Godkendelse af 

dagsorden 

Eventuelle bemærkninger samt punkter til 

eventuelt 

Godkendt 

2.  Elevrådet Almen:  

 

 

 

 

Center:  

Alle klasserepræsentanter har fået en opgave med tilbage til klassen, hvor de 

sammen skal arbejde med trivsel.  

Når resultatet fra den nationale elevtrivselsundersøgelse blive udgivet vil dtte også 

blive taget op i elevrådet.  

 

Elevrådet har talt om trivsel i klasserne og aktiviteter i frikvartererne, hav er der af 

ønsker f.eks. ift. voksenstyrede aktiviteter.  

Der arbejdes med nyindkøb til legepladsen. Fælles skoleudflugt afvikles d. 2/6 

hvor hele afdelingen tager til Gyldensten strand.  

3.  Opfølgning på Lumby 

aftalen og plan for 

renovering af skolen 

og DGI forløb. 

DGI forløbet – hvor langt er vi med det? 
Kælderen – hvordan kan vi gøre den mere 
indbydende for eleverne?  
 

Borgerforeningen har meldt tilbage, at de ikke er i stand til at stå for forplejningen 

til en kommende arbejdsdag.  

De planlagte arbejdsdage / arbejdsaftener rykkes til næste skoleår, så der er mere 

tid til planlægningen.   

 

Tilbagemelding fra møde med DGI konsulent. Formålet er at styrke fællesskaber 

for børn og unge i lokalområdet. Konsulenten anbefaler at vente med at tage fat i 



de unge til der ligger mere konkrete planer og mulighederne er afklaret. Der skal 

arbejdes ud fra princippet at unge laver aktiviteter for unge.  

Der vil være behov for en grundig overlevering til den nye bestyrelse.  

 

Det aftales at de nye bestyrelsesmedlemmer inviteres med til det sidste møde 

inden sommerferien i den gamle bestyrelse.  

Det er planen af projektet på sigt skal drives af en arbejdsgruppe uafhængigt af 

bestyrelsen.  

 

4.  Skolebestyrelsens 
årsberetning 

Skal der laves en årsberetning? Winnie, Uffe, Stine og Mette L kigger referaterne igennem og skrive lidt om de 

emner der er arbejdet med i de sidste fire år. Dette sendes til Stine som sætter det 

sammen til en samlet beretning. Beretningen fremlægges på næste 

bestyrelsesmøde.  

5. Paragraf 16d i 

centerafdelingen 

Michala orienter om anvendelsen af paragraf 
16d i centerafdelingen 

Bestyrelse tilkendegiver at man bakker op om at ordningen fortsætter, så eleverne 

i centerafdelingen får fri kl. 14.00 to dage om ugen. De øvrige tre dage er der 

undervisning / obligatorisk modul frem til kl. 15.00. 

6. Status på valget Hvordan gik valget? Medarbejder repræsentanter valgt til skolebestyrelsen i kommende skoleår:  

Jeppe Yssing 

Flemming Thomsen 

Forældrerepræsentanter  

Mette Overgaard (genopstiller) 

Preben Dixen (ny kandidat) 

Stine, Winnie, Uffe, Mette L ønsker ikke at genopstille. Iben – ikke afklaret.  

Der mangler nye kandidater. Christina og Michala skriver ud og ringer rundt hvis 

det bliver nødvendigt.  

 

 

7. Mobiltelefoner i 

Centerafdelingen 

Drøftelse af elevernes anvendelse af 
mobiltelefoner i skoletiden 

Vi havde en god dialog om, hvordan vi kan arbejde med elevernes digitale 

dannelse, adfærd på nettet, hvilken rolle kan bestyrelsen have, hvordan skal 

eleverne inddrages, hvordan kan forældrene inddrages. Vi aftaler at emnet tages 



 op igen på næste møde i bestyrelsen mhp. at overdrage det videre arbejde til den 

nye bestyrelse.  

9. Nyt fra… 

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Bestyrelsen  

Bålhytte 
 
 
 
 
 
 
Elever fra Ukraine 
 
 
 
 
Centerafdelingen 

Der er indhentet tilbud hos udvalgte en leverandører og billigste tilbud er valgt. 

Projektet er godkendt, og vi afventer tidsplan for, hvornår byggeriet går i gang. 

Byggeprojektet styres af by og kulturforvaltningen.  

I Odense forventer man at skulle modtage mellem 500-1000 børn og unge der er 

flygtet fra Ukraine med deres forældre. Det er pt. 50 elever som bliver undervist på 

den gamle Korsløkkeskole. Skolefællesskabet (Søhus skolen) vil muligvis skulle 

lægge lokaler til, når antallet stiger. 

 

Der er stor tilgang af elever fra Odense kommune, og skoleafdelingen har derfor 

valgt at lukke for optag af nye elever fra andre kommuner, for at være sikker på at 

have plads nok til egne elever. Vi forventer at ramme ca. 70 elever i løbet af 

efteråret. Der er pres på lokalerne på Lumby.  

Centerafdelingens psykolog stopper pr. 30/4 da hun har fået andet arbejde. Der vil 

være en periode hvor afdelingen er uden egen psykolog. Man vi i stedet kunne 

trække på det øvrige psykologteam i PPR. Tidsplan for nyansættelse kendes 

endnu ikke. 

Centerafdelingens ergo terapeut er midlertidigt trukket tilbage til andre opgaver. 

Tidsperspektivet kendes ikke.  

10. Personale Almen 
 
 
 
Center 

Mette, pædagog, fortsætter som ekstra ressource i 3. klasse. 

Lærer går på barsel i løbet af maj.   

 

Lærer er gået på barsel i slutningen af april, Christine Juul træder ind i 

barselsvikariat.  

Pga. elev tilgangen vil der blive slået en ny lærerstilling op med start 1/8  

 

Både Center og Almen får ny pædagogstuderende pr. 1/6.  

11. Punkter til næste 

møde 

 Overlevering til den nye bestyrelse 

Digital dannelse   

12. Eventuelt    


